
                             R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI HUEDIN                  

                   P R O C E S  -  V E R B A L 

Încheiat azi 30.07.2021 cu ocazia şedinţei ordinare  a  Consiliului Local Huedin. 

             Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune realizându-

se în conformitate cu  O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ. 

 Consilieri total 15, consilieri prezenţi 14, consilieri absenți 1(Achim Călin). 

          Dl.Secretar Cozea Dan, (nefiind discuții pe marginea procesului verbal) supune spre 

aprobare procesul verbal al ședinței ordinare din data de 24.06.2021 și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Secretar solicită introducerea pe ordinea de zi a unui nou proiect de hotărâre privind 

aprobarea rectificării bugetului  de venituri și cheltuieli  pe anul 2021 cu suma de 326.000 lei, 

aprobat în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin supune la vot ordinea de zi în forma inițială inclusiv cu 

noul proiect de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Consilier Popa Pol Vasile și dl. consilier Simplicean Horea menționează că nu 

participă la discutarea și votarea primului punct de pe ordinea de zi.  

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea revocării  

mandatelor administratorilor societății Transim S.A, cu sediul în orașul Huedin, str. Câmpului nr. 

2, aprobarea mandatării reprezentantului Consiliului Local Huedin în Adunarea Generală a 

Acționarilor  S.C. TRANSIM S.A. d-nul Popa Pol Vasile, în vederea semnării hotărârii adunării 

generale a acționarilor, de revocare a mandatelor administratorilor SC Transim SA. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că în anul 2014 figurau înregistrați la Oficiul 

Registrului Comerțului numele a 3 reprezentanți în Adunarea Generală a Acționarilor, considerând 

că A.G.A  nu este constituită legal, în conformitate cu O.U.G nr. 109/2011. 

 Dl. Secretar Cozea Dan acordă lămuriri, menționând că proiectul de hotărâre vizează 

actualizarea datelor  privind administratorii SC Transim SA și radierea din evidențele Oficiului 

Registrului Comerțului a foștilor administratori, care dea lungul timpului și-au dat demisia din 

această funcție sau le-au expirat mandatele. 

 Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că ar trebui să se modifice Statutul și Actul 

Constitutitiv al societății, privind numărul menbrilor. 

 Dl.Primar menționează că, Consiliul Local decide numărul memnbrilor Consiliului de 

Administrație. 

 D.na Consilier Stîngă Mariana menționează că ori care  consilier poate studia Statutul. 

 Dl. Pavel Călin menționează că societatea a angajat un avocat care a întocmit actele de 

modificare a actelor societății și înaintarea acestora la Oficiul Registrului Comertului, mentionând 

că proiectul de hotărâre  vizează procedura de revocare a membrilor,  se revine la nr. de 3 membrii 

al Consiliului de Administrație. 

 Dl. Primar menționează că avocatul societății a propus modificările, întrucât vechea 

conducere nu a făcut la timp ce trebuia. 

 D.na director economic Pandrea Rodica menționează că a fost o realitate în teren și una la 

Oficiul Registrului Comertului,  urmând să se actualizeze Actul Constitutiv, cu Hotărârea A.G.A 

mergând la Oficiul  Registrului Comerțului Cluj. 



 Dl. Consilier Popa Pol Vasile și Simplicean Horea Dan reamintesc că nu participă la 

discutarea și votarea acestui proiect de hotărâre.    

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 2 abțineri Ciota 

Marius Iosif și Nicola Anamaria și 2 consilieri care nu au votat ( Popa Pol Vasile, Simplicean 

Horea). 

 Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării bugetului de venituri și cheltueli  și a listei de investiții pe anul 2021. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Contului 

de execuție bugetară a bugetului local pe Secţiunea de Funcţionare şi Secţiunea de Dezvoltare a 

Oraşului Huedin la data de 30.06.2021, sursa A. 

Se  supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă cu 13 voturi pentru și o abținere  Goga 

Oana Raluca.       

 Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificării postului regăsit la poziția  nr.10 în Statul de Funcții în cadrul Biroului Impozite și Taxe 

Locale, din post ocupat în post vacant și aprobarea  modificării postului regăsit la poziția  nr.92 în 

Statul de Funcții în cadrul  Compartimentului Guvernanță Corporativă, din post ocupat în post 

vacant. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

 Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

transformării  postului vacant aferent funcției publice de execuție de inspector clasa I, grad 

profesional debutant în cadrul Biroului Cadastru și Registrul Agricol, ID de post 254115 (poziţia 

nr.64 în Statul de Funcții  din Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin) în post de 

inspector, clasa I, grad profesional asistent, respectiv aprobarea modificării Statului de Funcții din 

Aparatul de Specialitate al Primarului Orașului Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea Planul 

Urbanistic de Detaliu pentru ,,CONSTRUIRE LICEU CU 13 CLASE, AMENAJĂRI 

EXTERIOARE, IMPREJMUIRE, RACORDURI ȘI BRANȘAMENTE” pe str. 1 Mai fn., oraș 

Huedin, Jud. Cluj. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea comasării 

celor trei contracte deținute de SC SEBAND DEN SRL care expiră la data de 31.08.2021, în unul 

singur, cu începere de la data de 01.09.2021, deoarece în momentul de față spațiile sunt cumulate 

fizic într-o singură gheretă în suprafață de 24 mp. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă  în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

Organigramei (structura organizatorică) și Statul de Funcții al Spitalului Orășenesc Huedin. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 

modificării Statului de Funcții prin transferarea postului de muncitor necalificat din cadrul 

Posturilor Comune, poziția nr. 249 din Statul de Funcții, în cadrul Secției de Medicină Internă și 

transformarea acestuia în ½ normă de medic primar în specialitatea neurologie, ½ normă în 

asistent  medical pr.S. 



Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea închirierii 

unui spatiu situat în incinta Policlinicii Huedin, etaj II, corp A, str. P-ța. Victoriei, nr. 6-8, Huedin,  

jud Cluj,  în suprafață totală 34,78 mp., a caietului de sarcini pentru organizarea licitației privind 

închirierea spaţiului solicitat și a  conţinutului contactului de închiriere a spaţiului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl.Consilier Matiș Horea Dorin prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării  

bugetului  de venituri și cheltuieli  pe anul 2021 cu suma de 326.000 lei. 

Dl. Consilier Matiș Horea Dorin acordă lămuriri menționând că proiectul de hotărâre a fost 

prezentat la începutul ședinței de către dl secretar, răspunzând d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la 

lucrările ce vor fi realizate din suma alocată. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif consideră că este o problemă cu zidul care a fost 

consolidat.  

D.na Director economic menționează că Hotărârea de Guvern precizează exact lucrările 

care vor fi realizate conform anexei la acest act normativ, lucrările ce vizează reparțiile în urma 

celor constatate prin procesul verbal de către Comisia Județeană pentru Situații de Urgență. 

Dl. Primar menționează că, Comisia Județeană a propus executarea anumitor lucrări 

nefiind vorba de  lucrări de asfaltare continuă pe o distanță de 3 km, urmând a se reface drumuri, 

podețe, pietruindu-se și unele străzi, plombări, consolidări și reparații. 

D.na Viceprimar menționează că sumele solicitate au fost mai mari, iar sumele acordate 

vor fi pentru lucrări de reparații. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca solicită ca lucrările să fie efectuate în satul Bicalat. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif arată că drumul comunal 134 este drumul din Huedin până 

în Bicalat, începând de la ieșirea din oraș.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate. 

Dl. Consilier Fărkaș Marius prezintă informarea cu îndeplinirea Hotărârilor Consiliului 

Local pe luna iunie 2021. 

La diverse d.na viceprimar răspunde la interpelările transmise de dl. consilier Ciota Marius 

Iosif de la ședința precedentă, arătând că au fost rezolvate preblemele ridicării gunoiului din 

Republicii nr. 8, explicând totodată cauza privind aglomerarea ghenei cu geamuri depozitate 

înăuntrul acesteia, respectiv o canapea veche, mulțumind d.lui consilier pentru sesizare. 

Arată că a anunțat operatorul de salubrizare care a ridicat gunoiul a doua zi. Prezintă de 

asemenea măsurile luate în vederea îmbunătățirii serviciului de salubrizare, constând în somarea 

firmei pentru respectarea programului de ridicare a deșeurilor iar pentru sezonul de vară activitatea 

de ridicare a acestuia să fie zilnică. De asemenea s-a dispus ca toate firmele să-și aranjeze 

deșeurile din carton astfel încât să nu ocupe spațiu, deșeurile acestora trebuind să fie compactate. 

In continuare răspunde interpelării d.lui Ciota Marius Iosif trimisă în data de 19.07.2021, arătând 

că situația parcului din str A.Iancu a fost discutată și la ședința trecută,  menționând că Serviciul 

de salubrizare în organigramă nu există efectiv, fiind înființat acum 7 ani ca soluție de avarie în 

ipoteza în care nu va mai există o firmă de salubrizare care să presteze serviciul de salubrizare în 

oraș,  menționează că va fi modificată organigrama în acest sens pe baza avizului A.N.F.P, arată că 

pentru acest compartiment sunt prevăzute 3 posturi, doi administatori piață și un conducător auto, 

menționând că nu există personal care să poată fi folosit pentru salubrizare iar serviciul efectiv 

este delegat unei firme. Arată că au fost inventariate toate problemele,  însă sunt disponibili doar 2 



angajați pentru rezolvarea acestora, menționând că au fost multe distrugeri la băncile din parcul 

tineretului, str.  A Iancu. Menționează că în luna iulie în urma unor fenomene meteo extreme s-au 

rupt mai mulți copaci și crengi, mulțumind consilierilor care s-au implicat, mulțumin d.lui 

consilier Simplicean Horea pentru puieții plantați în parcuri. Își exprimă nemulțumirea cu privire 

la faptul că nu sunt menționate aspectele pozitive, de exemplu că au fost montate hinți pentru copii 

mici în parcuri. Răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la interpelarea din data de 23.07.2021 

privitor la contractele de salubrizare, menționând că în momentul de față există un contract de 

salubrizare încheiat la nivel de oraș, firma în cauză în calitate de prestator de serviciu încheind 

contracte separate atât cu persoane fizice cât și juridice, având ca obiect ridicarea gunoiului, 

menționând că pentru firme nu se acordă autorizație de funcționare dacă nu dețin contract de 

salubrizare, arătând că Primăria a sprijinit firma de salubrizare prin Poliția Locală pentru 

încheierea contractelor de salubrizare pentru toate imobilele de pe toate străzile, însă firma în 

cauză nu a dus până la capăt această procedură și nu a depus o listă cu persoanele care nu au dorit 

să  încheie contract, pentru a lua și alte măsuri de obligare a acestora. Menționează că în urma 

unor solicitări vor fi schimbate becurile iluminatului public inclusiv în  Bicalat. 

Menționează, privitor la salubrizare că se realizează măturatul mecanic a carosabilului 

noaptea, iar măturatul în afara artelor principale se face odată pe săptămână. 

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif  menționează că la parcul tineretului există cantități de 

iarbă și crengi neridicate de o lună, menționând că a sesizat SC Salubriterm Serv SRL și s-a 

promis că vor fi ridicate, menționând că s-a cosit de 2 ori, este vraiște. D.na viceprimar răspunde 

d.lui Ciota Marius Iosif menționând că cel puțin o dată pe săptămână se ridică iarba cosită.  

D.na Consilier Goga Oana Raluca consideră că administratorul societății nu-și face treaba. 

Dl. Primar menționează că SC Salubriterm Serv SRL nu deține în momentul de față o 

mașina de transport de capacitate mai mică pentru a ridica iarba cosită, considerând că se dorește 

foarte mult, însă pentru orce activitate trebuia identificată o sursă de finanțare, solicitând d.lui 

Ciota Marius Iosif ca înainte de a face propuneri să identifice sursa de finanțare și să se uite în 

buget la resursele existente, arătând că acesta a fost nemulțumit de activitatea firmei din Dej care 

pentru 12.000/an realiza toate serviciile de întreținere a spațiilor verzi, SC Salubriterm Serv SRL 

trebuind să-și desfășoare activitatea și vara, iar iarna urmând să presteze în continuare serviciul de 

termoficare, concomitent cu desfășurarea perioadei de vară a serviciului de întreținere spații verzi.  

Dl.Consilier Ciota Marius Iosif menționează că firma trebuia să adune iarba într-un singur 

loc. 

D.na Consilier Goga Oana – Raluca solicită deschiderea unui punct de colectare gunoi 

menajer în spatele blocului din str. A. Iancu nr. 3, fiind deschidere din partea locatarilor în acest 

sens. De asemenea solicită păstrarea curățeniei în spatele blocului în cauză. 

D.na Viceprimar menționează că în spatele blocului nu trebuia să existe amplasat 

tomberon, însă locuitorii au solicitat și s-a aprobat să se amenajeze un țarc special doar pentru a 

deservi locatarii. Răspunde d.nei Goga Oana Raluca arătând că există doar doi angajați care pot fi 

folosiți pentru executarea unor lucrări, existând materialul necesar pentru a fi folosit  la 

amenajarea țarcului. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca dorește să se ia măsuri asupra modului de păstrare a 

curățeniei în oraș.  

Dl. Secretar acordă lămuriri d.lui Ciota Marius Iosif arătând că Politia Locală intreprinde 

controale și verificări în teren, această activitate fiind permanență, menționând că în ședința 



următoare va informa cu privire la numărul proceselor verbale și a sancțiunilor date de Poliția 

Locală. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că a avut încredere în conducerea SC 

Transim SA, însă este nemulțumit că nu și-au onorat obligațiile cu privire la publicarea 

informațiilor obligatorii, inclusiv hotărârile A.G.A  pe si-teul societății, menționând că s-a promis 

că în 30 zile aceste informații vor fi publicate dar nu s-a întâmplat acest lucru, solicitând detalii 

despre această situație. 

Dl.Pavel Calin din partea SC Transim SA menționează că au fost probleme cu  

funcționarea si-teului  dar acestea se vor rezolva. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca este de părere că, chiar doar cu 3 angajați pe care îi are 

societatea lucrurile se mișcă și se va pune în regulă și si-teul. 

Dl. Consilier Popa Pol Vasile răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la situația 

drumului de la Cetatea Veche, menționând că acesta va fi refăcut de către firma constructoare. 

Dl. Primar menționează că investiția în acest drum este în derulare și se vor rezolva toate 

problemele până la preluarea investiției.  

Dl. Consilier Popa Pol Vasile răspunde d.lui Ciota Marius Iosif,  privitor la starea actuală a 

asfaltului pe acest drum, menționând că acesta va fi refăcut de către firma constructoare. 

Dl Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif privitor la lucrările de asfaltate pe acest drum, 

arătând că toate lucrările sunt verificate de către dirigintele de șantier și lucrările trebuie 

semnalizate corespunzător. 

D.na Consilier Goga Oana Raluca semnalează o situație de la parcul tineretului privitor la 

ruperea unor scaune de pe tribuna stadionului de către copii, menționând că a luat atitudine însă nu 

s-a implicat nici o persoană prezentă, menționând că a anunțat Politia Locală despre acest 

incindent. 

Dl.Secretar răspunde d.nei Goga Oana Raluca arătând că situația a fost raportată de 

polițistul local care a intervenit la acest incident, a fost identificată persoana în cauză, s-a discutat 

cu reprezentantul legal al acestuia care s-a angajat să achite c/v stricăciunilor provocate. 

Dl.Primar răspunde interpelărilor transmise de d.consilier Ciota Marius Ioaif în ultima 

lună, arătând că are dreptate în ceea ce privește starea străzilor Ecaterian Varga și Viilor privitor la 

sistemul pluvial,  menționând că aceste străzi trebuie reparate, arătând că atunci când se fac 

sesizări să se indice sursa de finanțare necesară acoperirii costurilor, sume suplimentare putându-

se obține la rectificarea bugetului, în condițiile în care resursele financiare ale orașului sunt 

limitate, iar  cele rămase pentru dezvoltare și acoperirea tuturor cheltuielilor sunt de cca. 

1.000.000 Euro din care 500.000 Euro reprezintă cofinanțări, trebuind obținute fonduri 

suplimentare, valoarea investițiilor derulate de Compania de gaz și cea de apă reprezentând 

bugetul orașului pe 30 ani, considerând că acest mod de abordare este o răutate. Menționează că 

este necesar un Studiu de Fezabilitate pentru tot orașul, pentru repararea infrastructurii pe străzi, 

sumele necesare fiind de 110  miliarde lei, iar conform estimărilor ca să se realizeze în totalitate 

infrastura orașului ar fi nevoie de 200 miliarde lei. Problema se poate rezolva dacă vin 2 camioane 

de bani de la Bruxel, însă alocările de sume  din bugetul U.E se fac pe diferite axe de finanțare, 

inclusiv pentru infrastructură spital, axe de finanțare putând fi pe Planul de Mobilitate Urbană, 

pista de bicliclete și alte proiecte de infrastructură. Răspunde d.nei Goga Oana Raluca,  arătând că 

pista de biciclete se va realiza, în momentul de față fiind în așteptarea avizului de la Drumurile 

Naționale, dosarul fiind transmis la AFIR, birocrația fiind mare, finanțarea fiind asigurată. 



D.na Consilier Goga Oana Raluca îl felicită pe dl. primar pentru noua funcție în P.N.L. 

Dl. Consilier Ciota Marius Iosif menționează că poate susține proiectul la Ministerul 

Transporturilor. 

Dl. Primar solicită sprijinul d.lui Ciota Marius Iosif pentru deblocarea proiectului pentru 

centura ocolitoare a orașului, dl. Ciota Marius Iosif menționând că la rectificare speră să se 

rezolve. 

Dl. Primar răspunde d.nei Goga Oana Raluca arătând că s-au făcut nenumărate solicitări 

către SC NOWA POVER GAS pentru refacerea terenurilor după lucrările la rețelele de aducțiune  

a gazului. 

 Dl. Primar răspunde d.lui Ciota Marius Iosif cu privire la starea străzilor Aurel Lazea, 

Lalelelor, menționând că se vor repara pe rând. Infomează despre organizarea licitației publice 

pentru piatra și materialul depozitat în zona parcului din str. A. Iancu nr. 39,  care va avea loc pe 

data de 5 august, până pe data de 4 august putându-se depune cereri. 

 Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru ce s-a încheiat 

prezentul proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Preşedinte de şedintă,             Secretar General U.A.T, 

           Prof. Matiș Horea Dorin                                    Cozea Dan 

           ........................................                                                       ..........................................  


